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1. Godkendelse af dagsorden 

Referat 02.10.24 godkendt 

Dagsorden 02.12.24 godkendt 

  

 

 

2. Nyt fra elevrådet (O) 

Elevrådet har kåret vindere af diverse udsmykninger ved juleklippedagen. 

Vedtægterne er kigget igennem. 

Det er drøftet hvilke årgange, der må benytte Grønnegården, men indtil videre 

fastholdes nuværende principper. 

 

 

 

3. Arbejdet med skolens antimobbestrategi (D + B) - bilag 

Marie og Sanne har samlet input og har lavet et udkast til den nye antimobbestrategi.  

 

Der var stor ros til udkastet, som kun blev tilrettet med få redaktionelle ændringer. 

Herefter er skolens nye antimobbestrategi sat i søen. 

 

 

 

4. Afgangsprøveresultater forår 2024 (O) 

Uffe gennemgik prøveresultaterne og andre nøgletal på Sdr. Bjert Skole. Statistikken 

giver et godt overblik over skolens generelle virke sammenlignet med Kolding 

Kommune og landsgennemsnittet. Rapporten er offentlig tilgængelig. 

 

Skolens løfteevne er god, hvilket giver sig udtryk i, at afgangsprøvekaraktererne i alle 

prøver bortset fra skriftlig fremstilling og mundtlig engelsk ligger over eller meget over 

det forventede niveau. 
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Side 2 

5. Budget 2025 Bjert skole (B)  

Budgettet er en 5% fremskrivning af 2024 budgettet. Der kommer elevtalsreguleringer 

til august. 

 

Uffe fremlagde det tildelte budget for 2025, som udelukkende er en samlet ramme. 

Budgettet er ca. 2 mio. større end tidligere, men herfra skal trækkes 100.000 kr. pr. 

visiterede elev (stiger til 150.000 fra år 2026) 

Derfor arbejdes der altid på at have en buffer, så pludselig opståede udgifter ved f.eks. 

flere visiteringer, barsler og langtidssygdom kan håndteres, uden at der skal ske 

afskedigelser af personale. 

 

 

 

6. Skolens hjemmeside og kommunikation til nye familier (D) - Marie 

Sekretær Lene Due Mejlgaard er i gang med redigering af hjemmesiden, så den bliver 

indbydende. 

Marie vil gerne lave en lille præsentation af skolebestyrelsen til hjemmesidens link til 

bestyrelsen. Dette skriv kan også sendes til evt. nye forældre. 

 

 

 

7. SFO - hvordan bliver der skabt rolige dage der? (D) – Marie 

Udsættes til et møde, hvor afdelingsleder Tania Madsen deltager 

 

 

 

8. Status for skolepatrulje (D) - Marie 

Kom sikkert i skole i mørket. Der ønskes en drøftelse af, hvordan vi sætter fokus på 

dette med streg under forældreansvar. 

 

Hvis der skal etableres skolepatrulje, skal der uddannes en medarbejder som tovholder 

på opgaven og søges om politigodkendelse. 

Derfor kan der først være en skolepatrulje klar pr. 1. august 2025. 

Vi kan derfor ikke lave en officiel indvielse af det nye fodgængerfelt, før vi har en 

politigodkendelse. Derfor må vi udskyde punktet. 

  

 

9. Info 

 

• Formanden 

Intet 

 

• SFO 

Der blev afholdt julehygge efter juleklippedagen 

 

• Skole 

Der er indledt samarbejde med Christiansfeld Skole om co-teaching 

 

• Ledelse  

Der er modtaget en henvendelse fra en forælder om kønsidentitet og håndtering 

af dette i skolen 

Skolens fysiske rammer er en udfordring på flere områder i skolens dagligdag 
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Side 3 

10.  Eventuelt 

 Intet 

 

 

Kommende møder 

 

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2024-2025 

 

Tirsdag            04. februar      kl. 17.00 

Onsdag 12. marts         kl. 17.00 

Torsdag           24. april          kl. 17.00          

Mandag           02. juni            kl. 17.00         efterfølgende frokost 

 

 

 

Brugernævnsmøder 

Mandag  03. marts 2025  kl. 19.00 – 21.00 

 


